
 

 

             

Z Á P I S 
7. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu v roce 2024 

 ---------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

Dne 15.10.2024 se uskutečnilo jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu zřízené Radou města 

Karlovy Vary. 

 

Místo jednání:   Magistrát města Karlovy Vary, salónek 5. patro 

 

Doba jednání:  zahájení  16:05 hodin  

  zakončení  17:15 hodin 

 

Přítomni:  Romana Mrvová, Zdeňka Batíková, Daniela Bílá, Dott. Mag. Radka 

Murasová, RNDr. Jiří Neumann, MUDr. Miloš Starý a Tomáš Nesrsta 

 

Host:    Ing. Alina Huseynli, MBA, ILaB, v.v.i. 

   Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D., Lázeňské lesy a parky KV, p.o. 

 

 

Program:  

1. Schválení programu jednání 

2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

3. Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace 

aktuální informace – ředitel Ing. Bc. Stanislav Dvořák, Ph.D. 

4. Institut lázeňství a balneologie, v.v.i. 

aktuální informace – ředitelka Ing. Alina Huseynli, MBA 

5. Různé 

                

Jednání zahájila předsedkyně komise Romana Mrvová.  

 

 

1. Schválení programu jednání 

Navržený program jednání komise byl se změnami schválen. Zrušené body byly přesunuty na 

příští jednání. 

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 



2. Schválení zápisu z minulého jednání Komise LCR 

Zápis z 6. jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu ze dne 17.09.2024  byl schválen 

v navrženém znění.  

pro: 7  proti: 0  zdržel se: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

3. Lázeňské lesy a parky Karlovy Vary, příspěvková organizace 

Ředitel příspěvkové organizace informoval členy komise o nedodržování pořádku v lesích, dále o 

černých skládkách, jejichž odklízení stojí tuto společnost nemalé finanční prostředky. Členové 

komise konzultovali s panem ředitelem uzavřený houpací most ve Svatošských skalách. Byla 

potvrzena informace, že za uzavřením této turisticky vyhledávané „atrakce“ stojí opravdu její 

špatný technický stav. Plánována je výstavba mostu nového. 

Dále byla projednána také problematika instalace závory, která by bránila  vjezdu na lesní stezku 

směrem na vyhlídku Tři kříže. Pan ředitel uvedl, že je problém především v tom, že kdyby byla 

závora instalována trochu více ve svalu, jak bylo navrhováno v předešlém jednání komise, 

vybízelo by to návštěvníky lesa k parkování před touto závorou. Řešením se stále nabízí pouze 

větší dohled ze strany Městské policie. 

Co se týká problematiky křížení cyklotras a pěšími trasami, které byly též navrženy k projednání, 

uvedl pan ředitel, že všechny trasy a jejich případné křížení jsou v lesích dostatečně a výrazně 

označeny. Nyní je to jen otázka ohleduplnosti jednotlivých návštěvníků lesa, ať už se pohybují na 

kole nebo pěšky. 

Komise se domluvila, že pana ředitele začátkem příštího roku opět pozve, aby je informoval, jestli 

došlo ke zlepšení dodržování čistoty v lesích na základě toho, že komisi informoval, že má v plánu 

společně s policií zavést nová opatření. Dále se členové komise domluvili, že by chtěli být 

lázeňským lesům prospěšní a rádi by pomohli při obnově altánu. Tato spolupráce se bude muset 

ještě finálně domluvit a naplánovat na jarní období. Pan ředitel bude s komisí v kontaktu. Bude 

upřesněno, o který altán se přesně bude jednat a při jakých pracích budou moci členové komise 

přiložit ruce k dílu. 

 

4. Institut lázeňství a balneologie, v.v.i. 

Ředitelka výzkumného institutu informovala členy komise o: 

 výzkumné práci institutu; 

 připravovaných publikacích; 

 projektové činnosti institutu; 

 sérii přednášek a neformálních diskuzích „Kafe & Věda“; 

 zřízení nového detašovaného pracoviště v Mariánských lázních;  



 plánu zřízení pracoviště také ve Františkových lázních; 

 získání ocenění ESPA Innovation Award za výzkumnou činnost v oblasti ovací v lázeňství. 

 

Uvedla také, že se podařilo získat dostatek finančních prostředků z dotací a tím pádem mimo jiné 

zvýšit počet zaměstnanců. Institut je na dobré cestě věnovat se výzkumným a osvětovým 

aktivitám s tím, že nebude muset být v tomto ohledu ovlivněn nedostatkem financí.  

Členové komise byli pozváni na Workshop transferu znalostí a technologií v lázeňství: 

Zefektivněte své služby díky inovacím - Ilab v.v.i 

Cílem výzkumného institutu je mimo jiné také užší spolupráce s lázeňskými domy. 

Byla také zmíněna případná spolupráce mezi Institutem lázeňství a balneologie a Lázeňskými lesy 

a parky Karlovy Vary v rámci  tématu: Lázeňská terapeutická krajina. 

  

5. Různé 

Veškeré informace byly prodiskutovány během jednotlivých bodů a tento bod zůstal bez obsahu. 

 

 

 

Příští jednání Komise lázeňství a cestovního ruchu se bude konat 20.11.2024 

 

 

 

 

        Romana  Mrvová  

              předsedkyně  

      Komise lázeňství a cestovního ruchu 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dne:  15.10.2024 

Zapsala: Kamila Vaňkátová       

https://www.i-lab.cz/workshop-transferu-znalosti-a-technologii-v-lazenstvi-zefektivnete-sve-sluzby-diky-inovacim/
https://www.i-lab.cz/workshop-transferu-znalosti-a-technologii-v-lazenstvi-zefektivnete-sve-sluzby-diky-inovacim/

